



茹芑 博士
中国 广东省 汕尾市
城区 香江大道西55号
华南师范大学（汕尾校区）

2023年5月1日

亲爱的茹芑博士，

第30届国际大会夸克物质2023的组织委员会很高兴邀请您参加会议并讨论最近的研究工作。该会议于2023年9月3日到9月9日举办，地址位于美国得克萨斯州休斯敦市的美国希尔顿酒店。我们期待该会议促进充实的科学讨论和新的研究观点的交流。根据美国9 FAM 402.2-5(B)(5) 条款，该活动的目的可以被归类为合法的B-1商业活动，“旅行到美国的申请人是为了参加科学的、教育的、职业的或者商业的会议、大会或者研讨会”。

夸克物质是相对论重离子物理领域的主要会议，来自全世界的参会科学家一般达到了700到900人。关于该第30届大会或者之前会议的其他信息可以在下面的网址上找到：

<http://qm2023.phys.uh.edu>

正如上面所说，该会议将于2023年9月3日到9月9日在得克萨斯州休斯敦市的美国希尔顿酒店举办。我们确认您注册了该会议，并请您安排自己的旅行和酒店住宿。请注意，组织该会议的位于得克萨斯州的三个大学不会向您提供工资和补偿金，它们分别是休斯敦大学、得克萨斯农工大学和莱斯大学。

我们盼望您能参加该会议。

真诚地祝福您！

Claudia Ratti博士
休斯敦大学的物理教授，夸克物质2023的主席之一
代表夸克物质2023的当地组织委员会



Dr. Peng Ru
South China Normal University (Shanwei Campus) No. 55
West of Xiangjiang Avenue, City District
Shanwei City, Guangdong Province
CHINA

May 1st, 2023

Dear Dr. Ru,

The organizing committee of the 30th International Conference Quark Matter 2023 is pleased to invite you to participate in and discuss your recent work at the conference, which will take place in Houston, TX at the Hilton of the Americas from September 3rd to September 9th, 2023. We expect a fruitful scientific debate and exchange of the new research ideas. The purpose of this activity can be classified as a legitimate B-1 business activity in accordance with 9 FAM 402.2-5(B)(5), *Applicants traveling to United States to participate in scientific, educational, professional, or business conventions, conferences, or seminars.*

Quark Matter is the main meeting of the relativistic heavy-ion physics community and typically has an attendance ranging from 700 to 900 scientists from around the world. Additional information about the 30th edition of the conference as well as on previous meetings can be found at our website:

<http://qm2023.phys.uh.edu>

As mentioned above, the conference will be held in Houston, TX, from September 3rd to September 9th, 2023, at the Hilton of the Americas Hotel. We confirm your registration for the event and ask that you please make your own travel and hotel arrangements. Please note there will be no salary or compensation provided to you by the three Texas universities organizing this event, i.e. The University of Houston, Texas A&M University and Rice University.

We are looking forward to your participation in this conference.

Sincerely,

Dr. Claudia Ratti

Professor of Physics at the University of Houston and Co-Chair for QM2023
On behalf of the QM2023 Local Organizing Committee